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FRÅGA TILL BARN- OCH UNGDOMSNÄMNDENS ORDFÖRANDE MED 
ANLEDNING AV NEDLÄGGNINGEN AV RAPPESTAD SKOLA 

Det socialdemokratiska och moderata styret menar att anledningen till nedläggningen av flera 
skolor och förskolor i kommunen är den ansträngda ekonomin och att lokalkostnaderna måste 
minska.  
 
Läser man handlingarna kan man börja fundera över hur mycket som kommunen egentligen 
sparar på detta. Rappestad skola med 112 platser läggs ner för att flytta in i Valkeboskolan. Där får 
förskolan med 120 platser flytta ut. Förskolan har dock inte några lokaler att flytta in i så 
utbildningsdirektören får då ett uppdrag att beställa nya lokaler till förskolan. 
 
Man kan då undra om det är god ekonomisk hushållning att göra denna rockad med barn och om 
kommunen faktiskt sparar något när det i detta fall ändå behövs nya lokaler. 
 
Med anledning av ovanstående frågar jag:  
 

• Anser styret att det är gott hushållande med kommunens pengar att lägga ner Rappestad 
skola och samtidigt behöva beställa nya lokaler för förskolan som tvingas ut från sina 
lokaler för att ge plats åt eleverna från Rappestad? 
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